



PERBADANAN SUKAN SARAWAK
NOTIS TENDER

1. Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan **Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ)** dalam **Kelas** dan **Jenis Pendaftaran** yang berkaitan serta mempunyai tempoh pendaftaran yang sah untuk membuat tawaran buat masa ini bagi bekalan dan perkhidmatan berikut :-

NO. RUJUKAN TENDER	TAJUK TENDER	BUTIRAN PENDAFTARAN	YURAN DOKUMEN TENDER (RM)	TARIKH TUTU PENGAMBILAN PENJUALAN DOKUMEN TENDER	TARIKH TUTUP DAN MASA PENYERAHAN DOKUMEN TENDER	
T/SSC/03/2021	"MEMBEKAL, MENGUKUR, MENJAHIT DAN MENGHANTAR PAKAIAN SERAGAM PEJABAT BAGI TAHUN 2021 UNTUK KAKITANGAN PERBADANAN SUKAN SARAWAK DAN MAJLIS SUKAN NEGERI SARAWAK"	UPKJ (TERBUKA)	DIBAYAR DALAM BENTUK BANK DERAF ATAS NAMA "PERBADANAN SUKAN SARAWAK" RM 100.00 (TIDAK DIKEMBALIKAN)	15 JANUARI 2021 HINGGA 27 JANUARI 2021	28 JANUARI 2021 (KHAMIS) SEBELUM 12.00 TENGAHARI PETENDER ADALAH DIKEHENDAKI UNTUK MENGEMUKAKAN DOKUMEN TENDER LEBIH AWAL DARI TARIKH DAN MASA TUTUP YANG DITETAPKAN UNTUK MENGELAKKAN KESUKARAN DAN KESULITAN SEMASA BERURUSAN UNTUK MENGEMUKAKAN DOKUMEN TENDER PADA HARI TENDER DITUTUP. INI ADALAH BERIKUTAN ARAHAN ATAU PERATURAN KHUSUS YANG PERLU DIPATUHI OLEH PELAWAT SEBELUM MEMASUKI PREMIS KERAJAAN DAN BAGI MEMASTIKAN PETENDER SEBELUM TARIKH DAN MASA TUTUP TENDER. PERBADANAN SUKAN SARAWAK TIDAK AKAN BERTANGGUNGJAWAB SEKIRANYA PETENDER LEWAT UNTUK MENGEMUKAKAN DOKUMEN TENDER PADA MASA DAN TARIKH YANG DITETAPKAN DISEBABKAN ARAHAN ATAU PERATURAN KHUSUS YANG PERLU DIPATUHI SEBELUM MEMASUKI PREMIS KERAJAAN.	
		KATEGORI		B/C		ISNIN – KHAMIS: 9.00AM – 12.00PM 2.00PM – 4.00PM
		KEPALA		VI		JUMAAT: 9.00 – 11.30AM 2.30PM – 4.00PM
		SUB-KEPALA		2(a)		

MAKLUMAT MENGENAI NOTIS TENDER BOLEH DIPEROLEHI DI LAMAN WEB RASMI PERBADANAN SUKAN SARAWAK
www.ssc16.gov.my

2. Dokumen Tender hanya akan dijual kepada pemilik atau wakilnya yang diberi kuasa secara bertulis oleh Pemilik / Rakan Kongsi / Pengarah Syarikat. Pemilik atau wakilnya hendaklah mengemukakan **SIJIL ASAL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ)**, **SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN STATUS BUMIPUTERA** (jika berkenaan) dan **SURAT PERWAKILAN KUASA** (jika berkenaan) sebelum dokumen tender dijual kepada kontraktor yang layak.
3. Bayaran Yuran Dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk **Draf Bank** yang dibayar atas nama **PERBADANAN SUKAN SARAWAK**.
4. Contoh Dokumen Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi mulai **15 Januari 2021** hingga **27 Januari 2021** pada waktu pejabat di alamat **Unit Akaun, Stadium Perpaduan, Jalan Stadium, Petra Jaya, 93050 Kuching, Sarawak**.
5. Dokumen Tender hendaklah dimasukkan sendiri oleh Pemilik / Wakil Syarikat / Firma ke dalam Peti Tawaran dengan menggunakan **sampul bertakri** serta mempunyai catatan **Nombor dan Tajuk Tender**. Dokumen Tender hendaklah diserahkan selewat-lewatnya **jam 12:00 tengahari** pada tarikh tutup di alamat seperti di bawah :-

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN SUKAN SARAWAK
D/A STADIUM SARAWAK, JALAN STADIUM,
PETRA JAYA, 93050 KUCHING, SARAWAK.

6. Dokumen Tender yang diterima selepas tarikh dan masa tutup tidak akan dipertimbangkan.
7. Perbadanan Sukan Sarawak tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tersebut.

DR. ONG KONG SWEE
KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN SUKAN SARAWAK

Tarikh : 15 JANUARI 2021